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Kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

Mi indokolta a félmilliárdos szerz ődés megkötését? címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlésí és energiaügyi miniszter úrnak . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Heti Világgazdaság című hetilap 2009 . január 10-i számában közölt értesülés szerint az Ön álta l
vezetett minisztérium nettó félmilliárd forintért kötött jogi tanácsadási szerz ődést egy amerika i
céggel, az Arnold and Porter LLP-vel .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérem tájékoztatását az alábbi kérdésekben :
Mi indokolta ennek a kiugróan magas összeg ű szerződésnek a megkötését?
Milyen eljárásban döntöttek arról, hogy mely céggel kötnek szerződést?
Milyen munkát végzett eddig ez a cég a szerződés alapján a minisztérium számára ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . január 8 .
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